
1. Для начала нужно перейти к настройкам и зайти в раздел интеграции. И затем

обнаружить интеграцию с Zoom

Firstly, you need to open “Options” and then click on “Integrations”. And there you will

find Zoom integration.

options 

2. Потом Вам нужно нажать +, чтобы подключить ваш аккаунт Zoom. Откроется

страница Zoom Marketplace и нужно будет зайти в свой аккаунт. Подключение

произойдет автоматически и вы вернетесь в ваш личный кабинет на сайте. И

сможете увидеть, если ваш Zoom аккаунт был подключен.

Then you need to click on the “+” button to connect your Zoom account. When you

click on the button you will go to Zoom Marketplace website and you will have to log

in. After that you will be redirected back to your account on our site and see if your

Zoom account is connected.

Integrations 

How to Add the App



3. После того как вы подключили Zoom аккаунт, вы можете пользоваться

интеграцией. Для этого вам нужно зайти на страницу кандидата и нажать на

“Чат с кандидатом”

After you connect your Zoom account you can start using our integration. To do that

you need to open candidate’s page and click on the “Chat with candidate” button.

Usage



 
 

 

4. Откроется чат с кандидатом и там будет кнопка “Назначить онлайн-интервью” 

It will open chat with candidate and there will also be “Invite for online-interview” 

button 

Chat with candidate 

Invitation 

Invite for online-interview 



5. После этого откроется меню с параметрами конференции, где можно 

установить дату, время и продолжительность. Затем нужно будет нажать кнопку 

“Отправить кандидату” 

 
After that a menu will pop up with settings for the meeting where you can set up date, 

time and duration. Next, you need to click on “Send to candidate”. 

 

 
 

 
6. Затем отправляется письмо с ссылкой на подключение на почту кандидата и вы 

также можете увидеть его в чате с кандидатом 

 
Then the invitation is sent to a candidate's e-mail and you can also see it in your chat 

with a candidate. 

Date Time 
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Service 

Send to candidate 



In chat 

E-mail 

7. В этот момент планируется конференция в вашем Zoom аккаунте с

параметрами, которые вы указали и в названии будут Данные кандидата и

название вакансии, на которую он претендует.

At this moment a Zoom meeting is planned in your account with the settings which

you set up earlier. Meeting’s name contains a candidate’s data and the name of the

job which they applied for.

This is the message which is sent 
to candiate with a link to join a 
meeting

This is the e-mail 
which also contains 
a link to join a 
meeting

Pavel Kiselev, Driver



8. Чтобы отключить интеграцию с Zoom, Вам нужно также перейти в раздел «Настройки»,
затем «Интеграции». Вы увидите, что подключен Ваш Zoom аккаунт и чтобы удалить
интеграцию, нужно нажать на крест. После этого система спросит у Вас: Точно удаляем
интеграцию? Внимание! Отменить это действие будет нельзя. Продолжить?.
Нужно будет нажать «Да» и после этого Ваш аккаунт будет отключен.

In order to disconnect Zoom integration you need to click on “Settings” after that click on 
“Integrations” and find Zoom. You will see that your account is connected and to remove it click on 
“x” sign. After that system will ask you: “Are you sure you want to detele this integration. 
Warning! This cannot be undone. Proceed?. Then you will need to click “Yes” and your account 
will be disconnected. 

Вы также можете сделать это из Вашего Zoom аккаунта. Для этого, зайдите в Ваш личный 
кабинет, затем в меню сверху нужно нажать «Решения» и перейти в магазин. Затем нажать 
«Manage» в правом верхнем углу и перейти в раздел «Added Apps» и нажать «Remove» 

You can also do it using Zoom App marketplace. In order to do that please sign into your account, 
next click on “Solutions” and enter Zoom App marketplace. When you are there click on “Manage” 
button and then on “Added Apps”. And click “Remove” on perform.tech integration. 

Removing the App

Settings

Integrations

Are you sure you want to 
delete this integration? 
This cannot be undone

No Yes

?






